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Z á p i s n i c a   z  29.  m i m o r i a d n e h o    z a s a d n u t i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 16. marca 2018  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní:       podľa prezenčnej listiny 

Program:  1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva                                                                         

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Projekty obce 

4. Informácie k výstavbe kanalizácie v obci 

5. Schválenie uznesení 

6. Záver 

1. Otvorenie 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou (ďalej len OZ) otvoril a viedol 

starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 9 poslancov     

z 9 členného obecného zastupiteľstva, a je teda spôsobilé sa uznášať. Hlavný kontrolór obce                   

p. Ing. Marián Podmanický prišiel na zasadnutie po 3. bode programu, t.j. po projektoch obce. 

Starosta obce predniesol návrh programu rokovania tak, ako s ním boli poslanci telefonicky 

oboznámení. Nakoľko k návrhu programu neboli vznesené iné návrhy, pán starosta dal za  

návrh programu hlasovať. 

Hlasovalo  

         za: jednohlasne 

 

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Pán starosta určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Vieru Valkovú. 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

Vlasta Podoláková, poslankyňa OZ  

Mgr. Marcel Kormanec, prednosta OÚ 

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Ing. Milada Abdul Karimová, poslankyňa OZ 

Stanislav Šurkala, poslanec OZ 

     Hlasovalo:  

                         za: jednohlasne 

3. Projekty obce 

Na základe Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na triedený zber 

komunálnych odpadov, mechanicko-biologickú úpravu zmesového komunálneho odpadu 

a zhodnocovanie biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v ostatných regiónoch chce 

naša obec podať žiadosť o NFP na Ministerstvo životného prostredia SR k projektu s názvom 

„Podpora triedeného zberu komunálnych odpadov v obci Zborov nad Bystricou“.                                 

Ide o zlepšenie vybavenia zberaného dvora v obci. Pán starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu.  

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 243 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

A) P O V E R U J E 

Starostu doplnením tohto uznesenia o finálne sumy projektu na základe údajov vo vypracovanej 

žiadosti o NFP. 

B) S CH V A Ľ U J E 

1. predloženie Žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Podpora triedeného zberu 

komunálnych odpadov v obci Zborov nad Bystricou“ realizovaného v rámci výzvy OPKZP-

PO1-SC111-2017-33, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 

programom rozvoja obce, 

2. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu                          

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a to 208240,28 € a poskytnutého 
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NFP v sume 10 960,02 € (5% z celkových oprávnených výdavkov), 

3. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

Hlasovalo:  

                         za: jednohlasne 

Na rokovanie prišiel hlavný kontrolór obec Ing. Marián Podmanický.  

 

4. Informácie k výstavbe kanalizácie 

Pán starosta mal 13. marca 2018 na obecnom úrade stretnutie s investorom stavby - 

Severoslovenské vodárne a kanalizácie, a. s. Žilina, zhotoviteľmi stavby - STRABAG Pozemné 

a inžinierske staviteľstvo, s.r.o. Bratislava, INPEK, s. r. o. Nitra, ARPROG, a. s. Poprad a 

stavebným dozorom - AMBERG Engineering, Slovakia s. r. o. Bratislava. Na stretnutí sa 

dohodlo, že zhotoviteľ stavby predloží harmonogram prác investorovi stavby – SEVAKU, a.s. 

najneskôr do 22. marca 2018. Poslanci mali určiť rozkopy vetiev kanalizácie v obci, ktoré by 

sa začali kopať ako prvé. Pán starosta navrhoval najskôr vykopať vetvu od kostola                                       

po p. Kuljovského (nižný koniec), t.j. po ľavej strane hlavný zberač, ktorý ide okolo rieky.  

Netýka sa to jednotlivých ulíc. Zároveň upozornil, že je potrebné vybaviť súhlas vstupu                        

na pozemky, aby mohlo byť na kanalizáciu pripojené aj Zariadenie pre seniorov Harmónia.                  

Čo sa týka stavby, odbočenie zo zberača smerom k pozemku, resp. k rodinnému domu 

jednotlivých občanov bude majetkom SEVAKU. Prípojka k žumpe bude už majetkom 

občanov. Náklady na prípojku k žumpe si bude každý vlastník nehnuteľnosti hradiť sám, 

z vlastných zdrojov. To znamená, že občania si budú musieť sami vykopať rigol pre vloženie 

kanalizačnej rúry až k žumpe. Vedenie obce bude komunikovať aj s dodávateľmi stavby,                          

s ktorými by sa dohodla  možnosť, že si tieto služby výkopu a podkládky rúry občania objednajú 

u nich. Čím viac občanov to využije, tým by sa dala cena za výkop podkládky a následný zásyp 

znížiť. Je dôležité, aby sa na verejnú kanalizáciu pripojilo čo najviac občanov, pretože 

v budúcnosti, ak by sa niekto rozhodol pripojiť, bude to finančne náročné, keďže všetky miestne 

kanalizácie budú nanovo vyasfaltované, a tak povolenie rozkopu cesty bude veľmi nákladné 

(občan bude musieť vyasfaltovať veľkú plochu miestnej komunikácie na vlastné náklady). 

Ďalšia povinnosť, ktorá vznikne občanom, ktorí sa nepripoja na kanalizáciu, zo zákona                           

o odpadoch bude, každoročne sa preukazovať dokladom o zlikvidovaní splaškových vôd 

vystaveným odborne spôsobilou osobou – ČOV na obecnom úrade. Pri nesplnení tejto 

povinnosti  hrozí občanom vysoká pokuta. 

Pán starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslanci rozhodli, že kanalizácia sa bude budovať 

od horného konca smerom na koniec dolný. Začne sa od Backy, keďže u Pitkov tu bude 

komplikovanejšie, aby sa čo najmenej zasiahlo do cyklotrasy. V diskusii poslanci navrhli, aby 

sa robili jednotlivé uličky postupne a hneď sa aj upravili, aby mali občania prístup k vlastným 

pozemkom, tak ako sa to robí všade. Nechcú, aby bolo rozkopané v obci všetko naraz. 

Pán Podmanický vyslovil obavu, že neostanú peniaze v rozpočte projektu na konečnú 

povrchovú úpravu miestnych komunikácií. Pán starosta ho uistil, že v rozpočte sa počíta 

s presnými m2 miestnych komunikácií, ktoré budú určite vyasfaltované. Zvyšok si bude musieť 

obec vyasfaltovať na vlastné náklady. Pán starosta nakoniec poznamenal, že občania sú 

o výstavbe kanalizácie informovaní prostredníctvom obecnej televízie, ako aj na internetovej 

stránke obce, kde je zriadený samostatný priečinok ,,Výstavba kanalizácia“ a napokon aj 

prostredníctvom facebookovej stránky obce.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 244 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

A) S CH V A Ľ U J E 

Postup stavebných prác novobudovanej gravitačnej kanalizácie z horného konca od Backy 

smerom na koniec dolný.  
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Hlasovalo:  

                         za: jednohlasne 

 

5. Schválenie uznesení 

Pán Mgr. Marcel Kormanec,  člen návrhovej komisie, predniesol Návrh uznesení zo zasadania 

OZ. 

          Hlasovalo:  

                            za: jednohlasne 

13. Záver   

Pán starosta  poďakoval  prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil  zasadanie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1. Overovateľ: 

Ing. Milada Abdul Karimová   .................................................. 

 

 

2. Overovateľ: 

Stanislav Šurkala    .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec      PaedDr. Juraj Hlavatý 
         prednosta OÚ        starosta obce 


